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INTERPELACJA 

Niniejszym wnoszę o rozpatrzenie celowości zakupu kamer internetowych do wykorzystania 

w gminie w miejscach dzikich wysypisk oraz miejsc szczególnie zagrożonych. 

Kamery takie doskonale zdają egzamin w lasach państwowych oraz innych miastach 

i gminach. 
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